

# Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

## JUDGMENTS ON LEAVE APPLICATIONS

**February 6, 2025**

**OTTAWA** – The Supreme Court of Canada has decided the following leave applications.

### DISMISSED

*Zhi Yong Ma v. Hong Fang Wu* (B.C.) (Civil) (By Leave) ([41404](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA49284, 2024 BCCA 196, dated May 27, 2024, is dismissed with costs.

---

*Saulteaux First Nation v. His Majesty the King in Right of Canada as represented by the Minister of Crown-Indigenous Relations* (Fed.) (Civil) (By Leave) ([41416](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-45-23, 2024 FCA 100, dated May 29, 2024, is dismissed with costs.

---

*Mohammad Yadgar v. His Majesty the King* (Fed.) (Civil) (By Leave) ([41423](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-201-23, 2024 FCA 107, dated June 7, 2024, is dismissed with costs.

---

## JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

**Le 6 février 2025**

**OTTAWA** – La Cour suprême du Canada s'est prononcée sur les demandes d'autorisation suivantes.

### REJETÉES

*Zhi Yong Ma c. Hong Fang Wu* (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([41404](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA49284, 2024 BCCA 196, daté du 27 mai 2024, est rejetée avec dépens.

---

*Première Nation Saulteaux c. Sa Majesté le Roi du Chef du Canada, représenté par le ministre des Relations Couronne-Autochtones* (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([41416](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-45-23, 2024 FCA 100, daté du 29 mai 2024, est rejetée avec dépens.

---

*Mohammad Yadgar c. Sa Majesté le Roi* (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([41423](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-201-23, 2024 FCA 107, daté du 7 juin 2024, est rejetée avec dépens.

---

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

[Registry-greffe@scc-csc.ca](mailto:Registry-greffe@scc-csc.ca)

1-844-365-9662